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Projectstuurgroep Covid Informatie en Monitoring

Systeem (CIMS) 1.

Vergaderdatum en -tijd

Vergaderplaats

12 oktober 2020, 11.00 - 12.00 uur

GoToMeetin

BE 2)Deelnemers 12ef5

ae

Afwezig
N.v.t

Opening, verslag voorgaand overleg, acties, mededelingen
2.

steld.

3.

512 fu
iedereen welkom. Er volgt een voorstelrondje. De agenda wordt

4. De projectmanagers brengen voortgangrapportages in. De bestuurlijke
issues in de rapportages worden met bijbehorende annotatie geagendeerd in

de projectstuurgroep. Inhoudelijke issues worden besproken in het

programmateam Doorontwikkeling Praeventis.

5.

6. Het verslag van 29 september 2020 wordt zonder wijzigingen vastgesteld.
7.

8. N.a.v. van het verslag:
1. Actie 23JJJEEEEAlle risico’s (projectrisico’s, systeemrisico’s,

uitvoeringsrisico’s) agenderen in volgende projectstuurgroep.
2.

3. De acties worden besproken:
Verslag- Actie: Wie: Status:

datum:

12 31.08.2020 | Reageren op overzicht project risico’s Allen 29.09 nog geen reacties binnen.

12.10 Nog geen reacties binnen,

Informatiemanager DVP heeft

contact met C|O-Office om de

Systeemrisco’s te beoordelen.

Dit is samenwerking met de

CISO.

Initiéle projectrisico’s staan in de

concept Projectbrief.
16 29.09.2020 met Hugo de De vraag naar verplichte

onge gesproken heeft. registratie is gesteld. De Minister

vraagt aan RIVM dit te regelen.
Beleidsmakers VWS voelen zich

gepasseerd door de vraag.

Vanmiddag (12 okt 2020) is er

overleg met VWS. Wat zijn de

vraagstukken die aan de AP
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an er geen tijd voor

moeten worden voorgelegd?
VWS spreekt daama zelf met

AP.

17 29.09.2020 |[EEEMl ragen of informed consent nog aangepast Nofitie is op 25 sept verstuurd.

is in de memo voor VWS.

18 29.09.2020 | [JEEEZJ vragen voor producteigenaar Cliéntportaal. 51.2

vrijmaken. Er wordt nog gekeken
wie het kan gaan doen.

19 29.09.2020 | MetIEEE oreken over aantrekken en inzetten Heeft een eerste gesprek plaats
resources BIS. gevonden met [JEEEZN,pi

en

EESKijkt nu wat er

aan capaciteit vrij gemaakt moet

gaan worden en wat er

ingehuurd moet worden.

20 29.09.2020 | CIMS Beheer bespreken mei ERE| Idem 19.

21 29.09.2020 | Met inkoop bespreken hoe JERE BARA Alleen uitvraag binnen

ingehuurd kan worden. Rijks|ICTmantel, geen
onderhandse gunning
toegestaan, ook niet voor (zeer)
lage bedragen.

22 29.09.2020 | Senior supplier in projectstuurgroep bespreken met emBE orc deelnemer

in de projectstuurgroep.
Agendapunt

9. Voortgangsrapportage CIMS Infra en CIMS Functioneel,

10.besluitpunten in de annotatie van de rapportage

1 4 CIMS Infra:

e Ontbreken hardware:

e Eris in samenwerking met Campus en Ordina een kopie gemaakt van

Praeventis. Deze kopie wordt omgebouwd tot CIMS. Dit is gedaan voor de

test-, de ontwikkel en de acceptatieomgeving. Voor de productieomgeving is

er geen hardware binnen Campus beschikbaar (specifiek: Orcleservers). De

hardware is nodig voor CIMS Infra, CIMS Functioneel (de database) en voor

CIMS Rapportage Tooling (de database). De servers zijn pas over 4 weken

weer op z'n vroegst beschikbaar. Dit is te laat om alles dan half december

klaar te hebben. en zijn hierover ingelicht.

BEzegt dat hij er mee bezig Is. zegt dat alles ondergebracht is bij 1

persoon als aanspreekpunt binnen Campus (JERE ERED

). Actie 24

neemt ook contact op met 5.1.2e oudt direct contact

Il rover

LJ

« Samenhang in beschikbaarheid en security:
e De vraag is of het systeem de belasting aankan als er vele huisartsen de

vaccinaties tegelijkertijd gaan registreren. Hetzelfde geldt voor de portalen.
Wat als er vele burgers tegelijkertijd in gaan loggen. Hiervoor wordt aan de

kant van IV een integrale aanpak gevraagd. Indringers moeten ook geweerd
kunnen worden |JJEfEE eat dat bij het kiezen van Praeventis bekend was

dat het risico’s met zich mee zou brengen. il graag een totaal

overzicht. Vele risico’s zullen al bekend zijn. Samen met moet er

gekeken worden wat acceptabel=raan: in augustus heeft

Informatiebeveiliging vanuit de CIO-Office onder begeleiding van de CISO de

systeemrisico’s in beeld gebracht. Op 12 oktober heeft de CISO per e-mail

aangegeven dat de risico’s geaccepteerd zijn. spreekt zijn zorg uit over

de volledigheid en diepgang van de risico-analyse omdat niet alle risico’s en
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kwetsbaarheden die bekend zijn bij het programmateam boven tafel

gebracht zijn door de analyse. JERE Rut aan: robuustheid en uitwijk is niet

snel te regelen. Sommige risico’s moeten we waarschijnlijk voor lief nemen.

Zijn er nog eisen in de BIO en AVG waar CIMS niet of niet volledig aan kan

voldoen? Kunnen we aan alle eisen voldoen?

BEE = ot of we als RIVM klaar zijn voor de uitvoering van de

vaccinatiecampagne? [FZ zegt dat DVP op eigen initiatief begonnen is met

CIMS, in afwachting van het besluit van VWS. VWS heeft nog geen

opdrachtgevende rol op zich genomen heeft. Hierdoor is nog niet bekend wat

de rol van RIVM (specifiek DVP) wordt, of en zo ja hoe CIMS ingezet gaat
worden. Dus ook nog niet bekend wat er aan capaciteit nodig is.

IEE uit nog aan dat iedereen die eraan werkt, ook VWS, op de hoogte
moet zijn van de risico’s.

Actie 25 JE] BEXEDIN aken de

systeemrisico’s, mitigerende maatregelen en acceptatie concreet voor

agendering in de projectstuurgroep.

Actie 26) FE rengt de uitvoeringsrisico’s van DVP in beeld.

Koppelen van het systeem

Praeventis koppelt nu alleen aan BRP en (en via een omweg aan LSP). Voor

CIMS zullen er veel meer koppelingen met externe databronnen nodig zijn.
De DGV heeft schriftelijk inmiddels akkoord gegeven om koppeling met BRP

o.b.v. ruimere autorisatie dan voor de preventieprogramma’s voor te

bereiden.

Bestuur VZVZ (de beheerorganisatie van het LSP) werkt mee aan versnelde

koppeling aan LSP. Echter, er zijn ook autorisaties (informed consent)

noodzakelijk om brongegevens te mogen overhalen. En ook zijn
standaardiseerde datavelden en berichten noodzakelijk om de data uniek in

te lezen in CIMS. Er zit een heel implementatietraject achter het technisch

koppelen, en het verkrijgen van de kwalificaties van CIMS om daadwerkelijk
de koppeling te gebruiken. Insteek is om data uit

Huisartsinformatiesystemen over te halen zonder aanpassing van die

systemen. VZVZ en RIVM zoeken samen naar de mogelijkheden hiervoor.

Om CIMS te koppelen aan LSP zullen allerlei testen uitgevoerd moeten

worden. Planning is daarom ook niet in eigen hand.

Er wordt alvast gekeken naar een workaround, bv via Edifactberichten in te

lezen vanuit de huisartsinformatiesystemen. Hiervoor zijn gesprekken gestart
met NedXis, de vereniging van huisartsinformatiesysteemleveranciers.

Vanuit Nictiz is er werkgroep gestart in opdracht van VWS om versneld de

datavelden die nodig zijn voor registratie van vaccinaties te standaardiseren

tot Zorg Informatiebouwsteen (ZIB). Dit traject zal ca. 1 jaar in beslag
nemen, exclusief het feitelijk inbouwen in de betreffende bronsystemen.

. EEN: het qua koppelingen somber in. Is er een andere oplossing die

het realistisch maakt om tot een resultaat te komen? Niet of onvoldoende
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koppelingen is een groot risico. Afhankelijkheden met externe partijen zijn
heel groot.

[EEED)geeft aan dat de domeinarchitect DVP een decompositie heeft gemaakt
van CIMS in functionele architectuurplaten, en dat daarvan een compositie is

gemaakt in Powerpoint. De compositie geeft basis voor gesprek over

alternatieve oplossingen.

| S12
dat er een zorgverlenersportaal komt. Vraag is echter of alle

zorgverieners bereidt zijn om daar de vaccinaties te registeren.

e Actie 27BEE tuurt DPV_140 Geraamte CIMS naar de

projectstuurgroep.

Resourcing
De eerste uitvraag voor informatiearchitect heeft niet geleid tot succesvolle

inhuur. De uitvraag is opnieuw uitgezet, met op z'n vroegst op maandag 2

november 2020 start van de expert.

12. Governance CIMS

13. Discussie: is de governance CIMS toereikend, wat zou anders moeten?

hebben gesproken over opschaling van de

governance. eeft de huidige governance van CIMS uitgetekend (slide 1) en

praatplaat gemaakt n.a.v. dat gesprek (slide 2). De praatplaat governance (DPV_144)
zit bij de stukken.

Er is nu een projectstuurgroep om bestuurlijke issues te bespreken en een

programmateam voor inhoudelijke punten. Er zijn inmiddels 4 projectteams gestart

(CIMS Infra, CIM Functioneel, CIMS Portalen, CIMS Rapportage Tooling). CIMS Beheer

wordt nog ingericht. De privacy officer en Informatiebeveiliging zijn aangehaakt via de

Informatiemanager DVP. Architecten van de CIO-office en van Campus zijn aangehaakt
via de domeinarchitect DVP. “Continuiteit” is aangehaakt via CIMS Infra.

Voortgangsrapportages gaan naar Portfoliomanagement bij de CIO-office.

Clb is bezig met een nieuwe opzet rondom Covid. Met name op het niveau RIVM/DG. Er

moet vanuit beleid VWS een opdrachtgever komen die gaat sturen op te maken keuzes.

[EEFE geeft aan dat er dringend behoefte is aan helderheid van de rol van RIVM, en rol

van uitvoeringsorganisaties omdat alleen dan de functies van CIMS specifiek gemaakt
kunnen worden.

oie
B blij dat[EEEnu 2angesloten zijn. Is deze stuurgroep de juiste

plek voo 51.2 zegt dat er goed onderscheid gemaakt moet

worden in de diverse rollen en wat voeg je bij elkaar. VWS zal de rol opdrachtgever
hebben. Zijn kunnen eventueel meebepalen wat ICT technisch wel of niet nodig is. Wij
kunnen daar zelf ook een rol in spelen. Wie zit er vanuit de projectdirectie in de

stuurgroep? Is deze plaat (slide 2) niet te uitgebreid op niveau van eigenaarscha

sturing en verantwoordelijkheid wat betreft het werk van DVP/IV-organisatie? YEE
voegt toe dat we niet moeten gaan zitten wachten op de governance. Wel moeten we

besluiten hebben over hoe we het systeem in kunnen gaan richten. Dit moet van CIb en

VWS komen. Als hier geen besluiten van komen is het voor DVP lastig om verder te
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gaan. Moeten we wel aan willen sluiten bij de brede campagne? Het sturen op de

lopende zaken gaat goed.JE zat dat de plaat getekend is hoe het nu

georganiseerd is. Dit komt overeen met hoe het besproken is. Hij denkt dat er een

extra laag zou moeten komen. De projectmanagers rapporteren aan de

programmamanagder (inhoudelijk, voortgang, risico’s) en rapporteren aan de

projectstuurgroep (voortgang, risico’s en issues). Daarnaast zou er een stuurgroe

moeten komen waarin BE de voortgang en vooral risico’s kan rapporteren.
vindt de verhoudingen goed. Ze meldt dat als er een uitspraak nodig is van VWS of Clb,
dat we die kunnen gaan halen. Zij heeft contact met de diverse mensen.

Er wordt een extra overleg ingepland hierover in de DR.

Actie 28EEELIImaken een memo met daarin aangeven welke besluiten

nodig zijn van VWS of CIb.

14. Rondvraag
Geen.

15. De vergadering wordt om 12.00 uur afgesloten.
16.

17. Acties

VEIGELE Actie: ie: Status:

datum:

29.09.2020 | Producteigenaar Cliéntportaal en producteigenaar INE ortZorgverlenersportaal benocemen. roducteigenaar Clientportaal.

BEE: oo 2 oc

gevraagd om producteigenaar
Zorgverlenersportaal te worden.

Gestart: initiéle rollen en namen

zijn bekend.

Zie agenda d.d. 26 okt 2020.

20 12.10.2020 | CIMS Beheer inrichten.

23 12.10.2020 | Risico’s agenderen.

24 12.10.2020 | Oracleservers beschikbaar maken via J ERED en Deze database servers worden

5.1.2e week 43 en week 44 verder

geconfigureerd.
25 12.10.2020 | Systeemrisico’s, mitigerende maatregelen en Zie DPV_130

Risicoanalyserapportage CIMS
v3.

acceptatie concreet voor agendering in de

projectstuurgroep, samen met fa 5.1.2e

en EEE:ommuniceert na

26 12.10.2020 | De uitvoeringsrisico’s van DVP in beeld brengen.
27 12.10.2020 | DPV_140 Geraamte CIMS naar de

projectstuurgroep sturen.

25 12.10.2020 | Memo schrijven met daarin aangeven welke

besluiten nodig zijn van VWS of Clb i.r.t. CIMS.

Afgehandeld per e-mail.

Zie DPV_143
Beleidsonzekerheden met

impact op CIMS.

12 31.08.2020 | Reageren op overzicht project risico’s Allen 29.09 nog geen reacties binnen.

12.10 Nog geen reacties binnen,
Informatiearchitect heeft contact

met CiO offes om de

systeemrisco’s te beoordelen.

Dit is samenwerking met d

Dollevoets.
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Risico’s staan in het concept

projectbrief. Agenda punt

ize
overleg. Actie 23

Systeemrisico’s worden later

besproken.
De vraag naar verplichte
registratie is gesteld. De Minister

vraagt aan RIVM dit te regelen.
Beleidsmakers VWS voelen zich

gepasseerd door de vraag.

Vanmiddag is er overleg met

VWS. Wat zijn de vraagstukken
die aan de AP moeten worden

overleg. VWS spreekt daarna

zelf met AP.

16 29.09.2020

IRE vragen of [ERE ES ERE met Hugo de

0nge gesproken heeft.

17 29.09.2020 BEN cen of informed consent nog aangepast
is in de memo voor VWS.

Notitie is op 25 sept verstuurd.

21 29.09.2020 | Met inkoop bespreken hoe

ingehuurd kan worden.

Alleen uitvraag binnen

RijksICTmantel, geen
onderhandse gunning
toegestaan, ook niet voor (zeer)
lage bedragen.

22 29.09.2020 | Senior supplier in projectstuurgroep bespreken met BEIEEBEY wordt deelnemer

in de projectstuurgroep.
Agendapunt

18.

19.

20. Afspraken/besluiten
Nummer Verslag- Afspraak
t

ELTiH
1. 13.08.2020 | Samenstelling en rolverdeling projectstuurgroep conform Projectbrief versie 0.3.

2. 13.08.2020 | Govemance volgens scrummethodiek met productowner en scrumteam. Ook behoudt van de

projectstuurgroep (Prince2) om issues op te lossen, kaders te geven en te bewaken, risico’s te

bewaken. Het scrumteam bestaat uit DVP, BIS, de leverancier(s).
3 13.08.2020 | We gaan starten met twee sporen: 1 kopie Praeventis gereedmaken voor verdere inrichting; 2

ruimere verkenning van informatiesystemen.
13.08.2020 | [EKER Kriiot vanEnandast om het project te starten.

31.08.2020 | Alle mogelijk bruikbare koppelingen met LSP realiseren.

4,

5. 31.08.2020 | Er wordt niet verder buiten het RIVM naar andere bruikbare systemen gekeken.
6

7 15.09.2020 | De Stuurgroep gaat akkoord met de start van het sprintteam Functionele Inrichting aan de hand van

use case versie 0.4.

8. 15.09.2020 Het sprintteam rapportage tooling kan gaan starten zodra de resourcing compleet is.

L 15.09.2020 | “RWI Rwordt afgezand van het RIVM in de stuurgroep LSP+/PGO t.b.v. CIMS.

10. | 12.10.2020 Sl ERE wordt de contactpersoon vanuit de [V-organisatie.
7.

22.
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